
Protokoll fört vid styrelsemöte med Alvesta teaterförening 2023-08-21 
Allbotorget 6, Alvesta 

Närvarande: Ola Nilsson, Kennert Nilsson, Ann-Cathrine Berger, Catarina 
Bäckstrand, Love Klinthäll, Sven Rydberg, Birgitta Björklund, Helene Hörberg och 
Bibban Åström 

§1 Styrelsen hälsades välkommen tillbaka efter sommaruppehållet och mötet 
öppnades. 

§2 Till justerare valdes Catarina. 

§3 Föregående mötesprotokoll godkändes. 

§4 Ekonomi – Kassören hade gjort en sammanställning av Ekonomiskt resultat 
av 2023 års föreställningar, vilken kommenterades och diskuterades. Föga 
överraskande gick vårens föreställningar med förlust. Vi noterade också att 
periodens annonskostnader har gått ner, vilket vi strävat efter. 

Kassören redogjorde med sedvanlig noggrannhet för aktuell Resultat- och 
Balansrapport. 

§5 Storstarken med folkviseögonen – Ola har haft kontakt med producenten 
och det visar sig finnas vissa frågetecken runt ljudanläggningen. Ola reder ut 
detta med berörda.  

Ensemblen kommer till Moheda den 14 september kl 17. Ola finns på plats då. 
Övriga, som vill och kan, infinner sig ca kl.18. Kennert är kassa-ansvarig, 
Gunbritt kontrollerar biljetter och övriga är trevliga publikvärdar. 

Ola tar kontakt med Lokaltidningen angående den nu aktuella föreställningen 
och höstens övriga program och får stöd av Sven, om det behövs.  

Bibban skickar ut påminnelse 14 dagar innan via nyhetsbrev till medlemmarna. 

§6 Teaterföreningens 70-årsjubileum – Förslag finns om middagsdukning i 
Stenlyckesalen med Lokstallet som leverantör av mat. Ett annat förslag är att 
bjuda in kulturskolan för något slag av musikalisk underhållning. Ola och Sven 
sköter den kontakten. Love undersöker om det är möjligt att låna kläder från  
50- och 60-talet av Regionteatern. 

Styrelsemedlemmarna uppmanas att tänka efter och vid nästa styrelsemöte 
komma med ytterligare förslag till festligheter vid stundande jubileum. 

§7 Operaföreställningar i Folkets hus – Inga nya besked – ordföranden 
bordlägger frågan. 

§8 Övriga frågor  

• Kennert informerar om att Mats Svensson från Blädinge är på väg in till 
Folkets hus för vaktmästarsysslor. 

• Love väcker frågan om ändring av föreningens namn – positiv respons 
från styrelsen – förmodligen ska ändringen, om den blir aktuell, ske vid 
ett årsmöte – vi återkommer med denna fråga. 

• Helen tycker att det vore trevligt om vi kunde bestämma oss för att 
besöka andra föreningars föreställningar. Förslag kom om att ta upp 
frågan vid varje styrelsemöte för information och ev. samåkning. 



• Kennert funderar över om våra föreställningar finns med under Alvesta 
teaterförening/Riksteaterns intranät. Vi ombeds gå in och kontrollera 
om det fungerar tillfredsställande med den informationen. 

§9 Nästa styrelsemöte äger rum måndagen den 25 september kl 18:15 på 
Allbotorget 6. 

………………………….. …………………………….  ………………………………. 

Bibban Åström Ola Nilsson Catarina Bäckstrand 

sekreterare ordförande justerare 


